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 للاتحاد البرلماني العربي العامةّرجمة الأمانة ت

 تشكيل طريق جديد للسلام

  2023 سبتمبر/أيلول 27الأربعاء، 

 ملخص

لماني الدولي، والمكتب الدولي للسلام، ، التي يشارك في استضافتها الاتحاد البر عبر الانترنت الندوةهذه من المقرر أن تزوّد 
تسليط الضوء مع البرلمانيين برؤى وممارسات لفهم نهج الأمن المشترك وإطار مبادئ السلام. ومؤسسة مبادئ السلام، 

 .ت والتعاون الدولينزاعاهج في )إعادة( تحديد الأسس المشتركة لبناء السلام ومنع نشوب العلى أهمية هذه الن  

وستعقب العروض التي يقدمها خبراء الأمن المشترك وممارسو مبادئ السلام مناقشة تشاورية تفاعلية تتيح للمشاركين 
 .تبادل الخبرات وطرح الأسئلة ومناقشة فرص بناء الثقة واستعادتها وتشكيل مسار جديد للسلام

 
 

 التسجيل

 الصيفي بتوقيت وسط أوروبا :3008 – 07:00 –نطقة آسيا/المحيط الهادئ لم المحدد توقيتال: 1الجلسة 

 الصيفي بتوقيت وسط أوروبا :3018 – :0017 –فريقيا وأوروبا والأمريكتين : التوقيت المحدد لإ2الجلسة 

https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZMldeGoqjIjG9d59PxIuZqOMpJ4o_NDkoN6#/registration
https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZIlf-yhqjkoHtHy8ZgLCj5SHifWJ_AX8FAn#/registration


Shaping a New Path for Peace
Wednesday, 27 September 2023

Summary

This webinar, co-hosted by the Inter-Parliamentary Union (IPU), the International Peace Bureau
(IPB), and the Principles for Peace Foundation (P4P) is set to equip parliamentarians with insights
and practices for understanding of the Common Security approach and the Principles for Peace
framework. Highlighting the importance of these approaches in (re)defining the shared
fundamentals of peace building, conflict prevention, and international cooperation.

Presentations by Common Security experts and Principles for Peace practitioners will be followed
by an interactive consultative discussion, allowing participants to share experiences, ask
questions, and discuss opportunities for building and restoring trust, and shaping a new path for
peace.

 

Registration

Session 1: Timed for the Asia/Pacific region – 07:00 – 08:30 CEST

Session 2: Timed for Africa, Europe and the Americas – 17:00 – 18:30 CEST

https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZMldeGoqjIjG9d59PxIuZqOMpJ4o_NDkoN6
https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZIlf-yhqjkoHtHy8ZgLCj5SHifWJ_AX8FAn
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